
Божо Љубић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ - „Дом народа Парламентарне скупштине 

БиХ, на сједници одржаној 28. 05. 2010. године, усвојио је сљедећи закључак: Задужује 

се Савјет министара, Министарство комуникација и транспорта БиХ и Одбор за надзор 

реализације пројекта „Коридора 5ц“, да у сарадњи са надлежним органима Федерације 

БиХ ријеши питање положаја спорних дијелова трасе с циљем издавања сагласности и 

дозвола за изградњу приоритетних дионица „Аутопута на Коридору 5ц". А ради се, 

напомињем, о положају моста код Почитеља и трасе код Благаја. 

Питање гласи: Што је урађено на реализацији тог закључка?”   

Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома – “Покрећем иницијативу да се на овом 

дому хитно, ако је могуће на наредној сједници, стави тачка дневног реда под насловом - 

Расправа о изградњи аутопута на Коридору 5ц - те да се као основа за расправу припреми 

информација Савјета министара БиХ и да се на расправу позову сви релевантни представници 

ентитета, кантона, градова и општина.” 


